
                                                                                                                                              

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:7 2023                       Hertsöns Områdesgrupp  

 

Datum:    Tisdag den 8 augusti 2023 Kl.10.00 
     

Plats:   Luleå SK: s Kansli, Backmyrvägen 51, Luleå 

 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK   

                                       Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Bertil Henriksson, Frilansare  

 

Bilagor:  0 

 

§47 Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar den lilla skaran välkomna, och förklarar      

       mötet för öppnat.  

 

§48 Fastställande av dagordning 

       Den förslagna dagordningen fastställs. 

 

§49 Val av sekreterare för mötet 

       Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

 

§50 Föregående protokoll  

       Beslut: Protokoll Nr:6 från 2023-06-20 godkännes i befintligt skick.   

 

§51 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisationer                                                  

   a/ Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om 

   ¤ S-Föreningen har inte kommit i gång än. 

   ¤ Det är få personer som bakar i bagarstugan nu. 

   ¤ Till Hertsödagen den 12/8, ska det bakas bröd till försäljning. 

 

  b/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om 

  ¤ Kommer i gång med verksamheten i september.  

  ¤ En protestskrivelse har inkommit till Villaägarna Hertsön. Denna skrivelse är från en   

     enskild person, angående vägdragningen från Lerbäcken mot Björkskatan.  

     Detta kan varken Villaägarna eller Områdesgruppen påverka.     

    

c/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om 

 ¤ Föreningen satsar på barn och ungdomar på området Hertsön.  

    Föreningen har inga ambitioner att avancera med seniorlagen i serierna.  

    Dock är det viktigt att ha seniorverksamhet också.  

     

 



    

   d/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

    ¤ Bertil berättar om sin situation, med alla turer inom sjukvården och sitt boende. 

       Vi önskar Alla att Bertils situation ska lösa sig på bästa sätt. 

 

§52 Övriga frågor  

       Frågan kommer upp om det blir någon Julmarknad i år?  

       Vi får se framöver vilka lokaler som är lämpligt för detta. 

 

 §53 Avslutning  

        Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

        förklarar mötet för avslutat. 

     

 

 

 

Vid Protokollet:   Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


